

## ***Referat af Skydeudvalgsmødet***

tirsdag den 13. december 2016, 17.30 – 20.30

Afholdes hos DGI Nordsjælland, Frederiksværksgade 16, 3400 Hillerød  
Mødet starter med let forplejning

Deltagere:

Peter Vester Fabrin, Svend Bodilsen og Jørgen Busch.  
Afbud fra Andreas Gradischnig.

Mødeleder: Dorthe Overgaard  
Referent: Hans-Henrik Ellekær

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat af mødet den 13. oktober 2016
2. Tilføjelser til dagsorden
3. Afrapportering fra administrationen
4. Regnskabsopfølgning, herunder økonomisk status. Regnskab fremsendt.
5. Hvad skal vi bruge vores overskydende midler til
6. Geværterræn med Ramløse
7. Træningskultur, udspil fra landsplan (medsendt)
8. Fokuspunkter
9. Eventuelt

### **1. Godkendelse af referat af mødet den 13. oktober 2016**

Referat: referatet godkendt.

### **2. Tilføjelser til dagsorden**

Arranger møde med skytteforeningerne om sommerens ranglistestævner inkl. Hanebjerg- og Saxegård-stævnerne.

### **3. Afrapportering fra administrationen**

Træningskultur – helt uden tilmeldte, hvorfor?

Foreningsbesøg i St. Lyngby skytteforening. Få frivillige belaster

Foreningsbesøg i Hundested skytteforening, som allerede fået over 50 medlemmer og er 5-6 faste frivillige. God stemning i foreningen og ønske om kurser og fortsat udvikling.

Foreningsbesøg i Hornbæk skytteforening. Ny ledelse, der gerne vil mere. Idérigt møde med fin idé om skolesamarbejde fra juniorskytte, der var med.

Jægerspris skytteforening ønsker hjælpetrænerkursus på pistol og riffel, helst i januar/start februar. De har også tilkendegivet at de har mindst 6 personer, der vil hjælpe med pistolterræn og måske andre pistolaktiviteter.

*Referat:*

### **4. Regnskabsopfølgning,**

Aktuelt regnskab medsendt.

Fortsat debat vedrørende eventuelt forbrug af ikke-forbrugte midler i 2016.

*Referat: Se punkt 5.*

### **5. Hvad skal vi bruge vores ubrugte midler fra 2016 til?**

Der er cirka 12.000 kroner tilbage af de 220.000 kroner, vi havde som budget.

*Referat: Udvalget ønsker at overfører de overskydende midler til 2017, hvor der arbejdes på en Jubilæumsskydning på geværræen i Jægerspris. HH skriver en ansøgning til økonomiudvalget.*

### **6. Geværterræn i 2017 med Ramløse**

Dorthe har et oplæg.

*Referat: udvalget overvejer et 150 års jubilæums-geværrænstævne i Jægerspris Skytteterræn.*

*Uge 32-33 muligvis (12-13. eller 19.-20. august).*

*DM Geværræn er flyttet til september 2017.*

## **7. Træningskultur, udspil fra Landsplan**

Gennemgang af det fremsendte materiale.

*Referat: Vi skal have et klart billede af hvad der skal være af kvalifikationer og kompetencer, når vi leder efter de "DGI trænere" der skal bruges til holdtræningen.*

*Kan der findes folk i det nordlige, der kunne varetage Projekt Junior, så der var to tilbud til juniorerne og projektet kunne fordeles i hele det nordsjællandske område. HSF kunne eventuelt lægge baner til og måske også lægger træner/leder til projektet. Daugløkke kunne eventuelt være sommerbaner.*

*Conny fortæller om vejledere der hjælper og støtter foreninger, måske vi kunne bruge noget lignende i det holdtrænings-koncept, vi arbejder på?*

## **8. Fokuspunkter**

*Referat: Pistolaktivitetsmødet er flyttet til torsdag den 2. februar. Dato på stævnefordelingsmøde – 24. januar 2017. Husk datoer og klassificering DM efterår.*

*Meld datoen på DM Ungdom 15 meter ud tidligt, spørg Tom om det ikke er samme frister fra år til år.*

*NSM 25-25. februar i Hillerød.*

*Kan sidste tilmelding til overnatning til DM Ungdom rykkes, så skytter der har skudt sig på landsdelsholdet kan nå at tilmelde sig?*

## **9. Eventuelt**